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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 13.06. 2024 kl. 17.00 – 19.00 i 

Børnehuset Farvervænget, Håndværkerparken, Hobro.  

 
Referent Maiken. 

Ordstyrer Christina. 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden. GODKENDT 

 

2. Godkendelse af Referat. GODKENDT 

 

3. Orientering om handleplan for Stoldalen – Børnesammensætning 

 

- Udvalget har valgt ikke at gå med de to første modeller. Udvalget har dog valgt at gå 

med en tredje model: Yderligere pædagogiske tiltag – handleplan for Børnehuset 

Stoldalen. Børnehuset fik til opgave at udarbejde en handleplan i forhold til det 

pædagogiske arbejde. Handleplanen omhandler bl.a. en videreudvikling afdet sproglig 

arbejde, forældresamarbejde, nyt navn samt at få skabt en god profil mm. 

- Vi som hele område skal samarbejde for, at give et positivet sprogspil for hele 

institutionen. 

- En god ide kunne være at lave aktiviteter institutionerne imellem, så andre forældre 

kommer ned og ser Stoldalen. 

- Få reklameret ud at institutionen ligger lokalt og at byen kan bruges som mulig 

aktivitet.  

 

4. Drøftelse af Søvn politik for område Midt 

 

- Enighed om at det er positivt at der bliver nedskrevet hvordan det enkelte barns 

soverutnier er, men at personalet gerne vil udover at skulle registrere i AULA. Det 
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blev besluttet, at der fremover ikke skal registreres søvn via AULA, men at der 

fortsat er mulighed for, at forældrene kan spørge ind til søvn, når de henter barnet. 

- Den gode dialog med forældrene opretholdes 

- Tale omkring folder fra, Søvnpolitikken fra Center For Børn Og Unges Søvn 

- Bruge det som et muligt oplæg/tema dag til forældremøder 

 

5. Drøftelse af antal forældresamtaler i Område Midt 

- Dialog profiler forsættes ved indskrivning af barnet 

- Derud over afholdes der en 4 års samtale, som vi i bestyrelsen synes skal fastholdes, 

for at opretholde den gode dialog mellem forældre og personale. Denne samtale skal 

ses som en udviklings-samtale, hvor personale/forældre kan få italesat udviklingen hos 

det enkelte barn, samt skabe et fælles grundlag for hvilke punkter der muligvis skal 

arbejdes med. 

- Bestyrelsen synes dog ikke at dialogprofil behøves at skulle udfyldes ved 4 års 

alderen. Personalet bør bruger deres arbejdstid sammen med børnene, så denne 4 års- 

samtalen bliver trivsel/udviklingssamtale og ikke en ”skema-samtale”. 

- Det skal selvfølgelig ikke erstatte de daglige trivsels samtale pædagoger og forældre 

imellem. Man skal altid have mulighed for at gå til pædagogerne hvis man som forældre 

føler behovet for en samtale, det samme gør sig gældende for pædagogerne.  

 

6. Udarbejdelse af forretningsorden. 

- Elsebet laver et udkast, som hun tilsender.  

 

7. Orientering fra Elsebeth. 

- Økonomien ser fornuftig ud, dog kan vi blive udfordret i forhold til de velfortjente 

lønforhøjelser til pædagogerne. 

- Brugen af ipads mm. som pause i intuitioner – eventuelt hvordan fylder mobilen i 

forhold til aflevering og afhentning af barnet. Dette er punkter til næste møde. 

 

8. Eventuelt 

Der var intet under eventuelt. 

 

 


